



„Celebration of Flight - The Aviation Art of Roy Cross

Roy Cross' Genialität im portraituren von Flugzeugen in einem weiten Spektrum illustrativer Stile wurde von allen Generationen seit Ende des zweiten Weltkrieges bewundert. Er hat zahlreiche Gemälde kreiert, welche die Modellbausätze von Airfix schmückten und hoch detaillierte technische Zeichnungen für bekannte Zeitschriften wie Flight, Aviation Week, Aeroplane und Aeroplane Spotter angefertigt. Dieses Buch ist eine Auswahl seiner besten Gemälde und Zeichnungen, chronologisch geordnet vom zweiten Weltkrieg bis zum Ende des letzten Jahrhunderts. Fester Einband, 128 Seiten, 113 farbige und 69 s/w Abbildungen, Format ca. 28 cm x 30,5 cm. Englischsprachiger Text.



„Celebration of Flight” - The Aviation Art of Roy Cross

Roy Cross' genius in portraying aircraft in a wide range of illustrative styles has been admired by every generation since World War II. He created many of the distinctive paintings which adorned the famous Airfix model kits and has drawn many highly-detailed technical cut-away illustrations for leading magazines such as Flight, Aviation Week, Aeroplane and the legendary Aeroplane Spotter.

This book is a collection of some of Roy's best sketches, paintings and technical drawings. They are gathered together in a logical chronological sequence that will offer the reader a visual history of aviation from World War II to the latter part of the last century. Hardback, 128 pages, 113 colour plates, 69 b/w illustrations. Size ca. 28 cm x 30,5 cm.

